

城建大厦 - 主页

产品名称	城建大厦 - 主页
公司名称	北京华信商办科技有限公司
价格	6.00/m/天
规格参数	
公司地址	北京市朝阳区双桥东路2049国际文创园
联系电话	13716135070 13522230053

产品详情

The city building consists of two 27-story towers, one 16-story slab tower and one 11-story tower, which Form 5A intelligent green and healthy office space. More than 30,000 square meters of commercial space has driven the regional prosperity, create high-quality business summit. The building has a solid steel frame, transparent LOW-e glass curtain wall open, daylighting, transparent. The structure adopts the domestic tianning brand fire-resistant coating which is tested by the , n and Japanese standards to ensure the fire-resistant grade of the steel structure, in addition to planting large green areas around the building, large roof gardens are being built on the roof of the annex building, the slab building and the garage roof. Every detail is carefully carved, is the current North Third Ring Road and even Beijing has a high-quality office representative.

城建大厦以两座27层塔楼、一座16层板楼、一座11层塔楼组成5A智能化绿色健康办公空间，3万多平方米的商业空间带动了区域的繁荣，缔造高品质的商务颠峰。大厦拥有钢结构的坚实骨架，通体透明的LOW—E玻璃幕墙开放、采光、通透。结构采用国内通过英、美、日三国标准检测的天宁牌防火涂料，确保钢结构的耐火等级;设计之初就考虑到人们对绿色生态办公的需求，除在楼体周围种植大片绿地外，还在裙楼屋顶、板楼屋顶和车库屋顶建造大型屋顶花园。每一处细节都精雕细琢，是当前北三环乃至北京具有高品质写字楼的一个代表。

城建大厦<https://cjds1.h-lou.com>